
 
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 
pri ZŠ s MŠ s VJM, Vetvárska 7, 821 06 Bratislava 

 
 
DÁTUM: 21. 09. 2017  
 
PRÍTOMNÍ: podľa prezenčnej listiny  
 
PROGRAM:  
 
1. Otvorenie  
2. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom roku  
    2016/2017  
3. Vnútorný školský poriadok  
4. Školský vzdelávací program – zmeny a úpravy, počet prijímaných žiakov v ZŠ a detí v MŠ 
5. Kontinuálne vzdelávanie pedagógov 
6. Koncepčný zámer rozvoja školy na školský rok 2017/2018, 2018/2019 
7. Rôzne  
8. Uznesenie  
 
PRIEBEH:  
K bodu č.1  
Zasadnutie Rady školy (RŠ) otvorila predsedníčka RŠ Marianna Španková, ktorá predstavila 
nového člena RŠ pani Valériu Pospechovú. Pani Pospechová bola zvolená zo zástupcov 
nepedagogických zamestnancov na základe výsledkov volieb do RŠ, ktoré sa konali 6.9.2017, 
keďže predošlý zástupca pán Róbert Molnár už nie zamestnancom školy. Predsedníčka taktiež 
privítala nové vedenie školy – riaditeľku Mgr. Moniku Maurskú a jej zástupkyňu Mgr. Katarínu 
Bitterovú. 
 
K bodom č. 2-6 
Riaditeľka školy predniesla správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 
školy za školský rok 2016/2017 vypracovanú bývalým vedením školy. Obsah dokumentu je 
uvedený v prílohe k zápisnici.  Taktiež bol prerokovaný školský vzdelávací program a štátny 
vzdelávací program pre ZŠ a MŠ a vnútorný školský poriadok. Členovia RŠ sa oboznámili aj 
plánom kontinuálneho vzdelávania pedagógov. 
Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti materskej školy v školskom 
roku 2016/2017 odprezentovala Bc. Agáta Gyűrösi. Obsah tohto dokumentu je uvedený v prílohe 
k zápisnici.   
Riaditeľka informovala, že v rámci inovovaného školského učebného plánu sa zmenil počet 
vyučovacích hodín pre tretí a siedmy ročník. V treťom ročníku sú 2 disponibilné hodiny (pridala sa 
jedna hodina maďarského jazyka a jedna hodina anglického jazyka), v siedmom ročníku 1 voliteľná 
hodina (slovenský jazyk). 
Počet žiakov sa zvýšil z 85 na 93. 
 
Riaditeľka predložila Koncepčný zámer rozvoja školy na 2 roky - Priority sú nasledovné: 
 

1. Skvalitňovanie výchovno-vzdelávacieho procesu               
2. Personálna politika, vzdelávanie pedagógov a spolupráca školy s inými subjektami   
3. Materiálne podmienky a financovanie školy  
4. Celková klíma školy 



 
 
V rámci skvalitňovania vzdelávacieho procesu - ide hlavne o prírodovedné predmety a anglický 
jazyk, zaviesť modernú koncepciu vyučovacieho procesu (kooperatívne, problémové, projektové 
vyučovanie), zapojiť žiakov do prírodovedných súťaží, využívať IKT na všetkých vyučovacích 
hodinách.  

Nová učiteľka matematiky Mgr. Silvia Jandurová sa bude venovať žiakom aj v poobedňajších 
hodinách. Mgr. Anita Bernerová bude pripravovať deviatakov na prijímacie skúšky a Testovanie 9 
mimo vyučovania. 

Nový učiteľ anglického jazyka Mgr. Roman Venchich sa bude sústreďovať hlavne na komunikáciu 
v anglickom jazyku a pripravovať žiakov na sútaže v rámci krúžku angličtiny. 

22.-26. januára 2018 sa uskutoční na škole prvý krát anglický týždeň. Ide o spoluprácu s 
organizáciou Aisec a so zahraničnými lektormi na konverzáciu pre 5.-9. ročník. Vymenili sa a 
používajú sa nové, kvalitnejšie učebnice angličtiny vo všetkých ročníkoch. 

V rámci techniky a pracovného vyučovania treba zapojiť žiakov do upratania a skrášľovania školy, 
materskej školy a mimo nej (napr. cintorín, kostol záhradka v MŠ, dvor v MŠ) 

Venovať pozornosť výchove zameranej na zdravý životný štýl (prvá pomoc, prednášky lekárov, 
atď.), bezpečnosti detí na internete a bezpečnosti (prednášky s odborníkmi). 

Založiť žiacky parlament a obnoviť Rozhlasové okienko v škole. 

Organizovať Deň otvorených dverí vo všetkých ročníkoch. 

Organizovať prázdninovú činnosť, letné tábory, víkendová turistika, cykloturistika. 

V júni sa uskutoční škola v prírode v Podhájskej spoločne pre všetky ročníky. 

Škola nadviazala spoluprácu so ZŠ Bieloruská – ich učiteľ telesnej výchovy Mgr. Kristián Lesko 
vyučuje aj na našej škole. Možnosť organizovania spoločného lyžiarskeho výcviku.   

Škola nadviazala kontakt so zahraničnými maďarskými školami na Ukrajine (Djula) a v Rumunsku. 

Počas letných prázdnín sa vytvorila nová webová stránka školy s mobilnou aplikáciou a 
elektronickou žiackou knižkou. 
Z finančných prostriedkov získaných z 2% daní pre ZRPŠ sa nakúpili a nainštalovali nové šatníkové 
skrinky pre všetkých žiakov školy. 
Vďaka sponzorskému daru sa vybudovalo moderné laboratórium prírodovedných predmetov.  
Prerobila sa jedna trieda pre potreby ŠKD. 
Vytvorila sa nová trieda pre 6. ročník 
Do miestnosti bývalej šatne sa umiestnil pinpongový stôl. 
Prenajala sa školská telocvičňa. 
Škola získala ako dar 10 ks počítačov, do ktorých sa nainštaloval zadarmo Office – každá trieda je 
už vybavená počítačom. 
Vybavuje sa nákup 6 projektorov. 
Namiesto plátna (v rámci šetrenia) sa sa bude premietať na stenu – táto časť sa vymaľovala na bielo. 
Vďaka sponzorovi na toaletách sú namontované nové dávkovače toaletného papiera, a škole 
darovali aj biele plášte pre žiakov do laboratória. 
Pani riaditeľka poďakovala všetkým za dary a za pomoc. 
  
 



 
 
K bodu č.7  
Mgr. M. Maurská oznámila, že škola má novú ekonómku-mzdárku-personalistku – Evu 
Hegedüsovú. Informovala o projekte Slovenských elektrární získanom v minulom školskom roku 
v hodnote 560 Eur. Zo získaných finančných prostriedkov sa mali nakúpiť lavičky na školský dvor 
a tuje. Podarilo sa dohodnúť s elektrárňami, že namiesto tují si môže škola nakúpiť náradie (lopaty, 
hrable, metly), ktoré v škole chýbajú a sú potrebné v rámci pracovného vyučovania. 
V budúcnosti (ak sa podarí získať finančné zdroje) sa plánuje úprava športového ihriska na dvore, 
výmena asfaltu, vybudovanie detského ihriska. 
RNDr. M. Španková navrhla, aby sa na školský dvor namontovali vešiaky, kde si deti môžu zavesiť 
bundy, resp. tašky. 
Ing. K. Matuszná informovala členov RŠ o vysporiadaní (odkúpení) pozemku v areáli materskej 
školy na Staromlynskej 51. 
 
 
K bodu č.8  
Rada školy berie na vedomie:  
1. Školský poriadok  
2. Školský vzdelávací program, počet detí v ZŠ a MŠ 
3. Kontinuálny plán vzdelávania pedagogických zamestnancov 
4. Koncepčný zámer rozvoja školy 
 
Rada školy schvaľuje:  
1. Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 
2016/2017  
 
 
 
 
  
V Bratislave 21. septembra 2017     RNDr. Marianna Španková, PhD.
              predsedníčka RŠ 


